

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL
TEX.SB/84
3 October 1975

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notifications Under Article 4

Note by the Chairman

Attached is a copy of a letter received from Sweden concerning an agreement recently concluded between Sweden and the Republic of Korea.

Attached to the notification are three annexes (nos. 10, 11 and 12) relating specifically to imports into Sweden from Korea. Other background material is contained in Sweden's basic memorandum on her textiles policy, which was most recently circulated with TEX.SB/79 (Sweden/Hong Kong).

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notification conformément à l'article 4

Note du Président

On trouvera ci-joint copie d'une lettre de la Suède relative à un accord conclu récemment entre la Suède et la République de Corée.

A cette notification sont jointes trois annexes (n° 10, 11 et 12) qui ont spécialement trait aux importations suédoises en provenance de la Corée. D'autres informations de caractère général figurent dans le Protocole de base de la Suède relatif à sa politique des textiles, qui a été distribué tout récemment en même temps que le document TEX.SB/79 (Suède/Hong-kong).